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Dokumentované události v roce 2000: 
 
26.2.  Výroční členská schůze, 60 let J. Heisenbergera 
18.3.  Sportovní klub Malše – střelecký závod 
15.4.  Závod o pohár Propagačního podniku a Autopůjčovny Jiřího Táborského 
29.4.  Brigáda na střelnici a členská schůze 
  8.5.  Sportovní klub Malše „Májová cena“ 
27.5.  Střelecká soutěž o „Pohár pivovaru Samson“ 
24.6.  Střelecký soutěž o „Pohár budějovického Budvaru“ 
11.7.  Sponzorské střílení 
15.7.  Brigáda a členská schůze, 85 let F. Janáčka, 55 let JUDr. J. Novák 
  5.8.  Střelecký závod „Trocnovský pohár“ 
26.8.  4. ročník soutěže „Pohár Rybářství Nové Hrady“ 
  9.9.  První hon na kachny Bláhů rybník Rejta, veřejná poslední leč v kulturním domě Rejta 
16.9.  Hon na kachny v Bukvici – poslední leč na střelnici 
23.9.  Hon na kachny Třebíčko – poslední leč na střelnici 
 2.10.  Oprava chatky na střelnici 
28.10.  Střelecký závod „CAC Leasing“ 
18.11.  Hon na bažanty v Bukvici 
  2.12.  Úmrtí F. Janáčka 
16.12.  Hon na bažanty – poslední leč na střelnici, životní výročí K. Šafelhofera 
31.12.  Úmrtí Josefa Huisla 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 26. února 2000 se ve 14 hodin v klubovně na střelnici sešla výroční členská schůze. 
Dostavilo se 25 členů a 4 hosté. Na programu bylo následující: 
 
   1) Zahájení, kontrola usnesení, zpráva předsedy MS 
   2) Zpráva mysliveckého hospodáře 
   3) Zpráva finančního hospodáře 
   4) Zpráva předsedkyně revizní komise 
   5) Zpráva předsedy honebního společenstva 
   6) Přijetí nového člena MS 
   7) Pasování Stanislava Němečka a Stanislava Rychtaříka 
   8) Životní výročí J. Heisenbergera 
   9) Diskuze 
 10) Schválení usnesení 
 
 Výroční schůzi zahájil předseda MS ing. František Kollar; při kontrole usnesení z minulé 
výroční schůze konstatoval, že usnesení bylo splněno s výjimkou majetkoprávních vypořádání 
s majiteli pozemků, zahrnujících území střelnice. Tyto záležitosti zdržují dědická řízení, která vyřešení 
na dlouhou dobu protahuje. 
 Výsledkem myslivecké činnosti se stavy zvěře v honitbě stabilizovaly s výjimkou stavů srnčí 
zvěře, které nadále klesají. K tomu ještě přibyl úhyn srnčího, způsobený dopravou. Částečné zlepšení 
nastalo u stavů bažantů, nelze ale s jistotou říci zda to způsobilo každoroční doplňování vypouštěním 
zakoupených bažantů nebo už přirozený přírůstek. Obdobně je tomu se stavy divokých kachen. Stavy 
koroptví stagnují i přesto, že se již mnoho let nestřílejí. 
 Střelecké akce, které se v roce 1999 na střelnici konaly měly dobrou organizační úroveň a 
dobrou návštěvnost střelců z ČR. Během minulého roku došlo ke zlepšení střeliště loveckého kola a 
technického zázemí (zvětšení kuchyně, zřízení vrtu a zavedení vody, vybudovaní odpadu). 
 Na návrh Stanislava Němečka došlo k dohodě se statkem Konstanta o zřízení políček na třech 
místech honitby za pronájem. Obdělání a nasetí hodlá MS dohodnout se zemědělským učilištěm. 
 Ze zprávy mysliveckého hospodáře je důležité zjištění, že v minulém roce byly zaznamenány 
malé přírůstky zajíců. Úbytky stavů srnčí zvěře významným způsobem ovlivňuje automobilová 
doprava. Na pěti velmi frekventovaných silnicích, které protínají naši honitbu zahyne po srážce 
s vozidly více než třetina celkového odstřelu této zvěře za rok. To vyplývá jenom z hlášení těchto 
škod, které vyšetřovala policie, skutečný počet je určitě větší. V minulém roce se střelilo 16 kusů 
srnců, srn i srnčat dohromady, počet kusů, které uhynuly po srážce s vozidly byl podle hlášení policie 
větší než 6 kusů. 
 Členové MS se také v roce 1999 zasloužili o střelení 15 lišek, 8 kusů prasat divokých. Po 
mnoha potížích, které byly v minulém roce s dodávkou kachňat, bylo pro rok 2000 objednáno 500 
kachňat u rybářů v Třeboni. Od MS Strážkovice bylo nakoupeno 100 kusů bažantů, kteří byli 
vypuštěni do honitby u vodárny v Bukvici. Stanislav Němeček střelil také v minulém roce daňka 
špičáka. 
 Podle zprávy předsedkyně revizní komise Vlasty Šálkové nebyly při revizi shledány žádné 
závady ve finančním hospodaření. Finanční hospodář MS ing. Karel Kollar uvedl podrobnosti o 
finančním hospodaření v roce 1999. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příjmy v roce 1999: 
 Příspěvky od sponzorů     354 000 ,- Kč 
 Výtěžek střeleckých závodů      79 506 ,-  Kč 
 Vrácené pojistné (bylo zaplaceno 2x)       6 892 ,-  Kč 
 Úroky u České spořitelny           676,48 Kč 
 Vrácený přeplatek za elektřinu              91 ,-  Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Příjmy celkem      441 165,48 Kč 
 -------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Výdaje v roce 1999: 
 Nákup bažantů, kachen, krmiv, léčiv   271 369,90  Kč 
 nájem za honitbu, opravy budovy,  
 zařízení, traktoru, pojištění, 
 organizační výdaje 
 Elektřina           2 600 ,-  Kč 
 Terče, ceny na závody     157 419,60 Kč 
 Poplatky spořitelně         2 393,30 Kč 
 Štítky na pomník         2 500 ,-   Kč 
 --------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Výdaje celkem      436 282,80 Kč 
 --------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Rekapitulace: 
 Zůstatek z roce 1998       22 655,23 Kč 
 Příjmy za rok 1999     441 165,48 Kč 
 Výdaje za rok 1999     436 282,80 Kč 
 Zůstatek k 31.12.1999       27 537,91 Kč 
 
 Předseda honebního společenstva uvedl přehled střeleckých akcí v roce 2000, které začínají 
18. března a do 28.10. proběhne 8 veřejných závodů. Uvedl dále, že narostly problémy se sečením 
s sklizní trávy z plochy střelnice, kam dopadají úlomky asfaltových holubů. To už ztěžuje samotné 
sečení a znehodnocuje posečenou trávu, která se proto nehodí ke krmným účelům a bude se muset 
ukládat jako odpad. 
 Na návrh výboru MS byl většinou hlasů přijat po uplynutí zkušební lhůty Stanislava Rychtaříka 
za řádného člena MS. Námitka předsedy honebního společenstva JUDr. Nováka proti přenosným 
žebříkovým posedům, které Stanislav Rychtařík stavěl k odstřelu černé zvěře, nebyla přijata, většina 
členů s ní nesouhlasila. 
 Na střelce černé zvěře a daňka byli pasováni Stanislav Němeček a Stanislav Rychtařík a 
současně byly oceněny jejich úspěchy ve střelbě této zvěře. 
 Životní výročí 60 let oslavil Josef Heisenberger. Oslavenci jménem MS popřáli předseda MS a 
myslivecký hospodář. Po gratulaci ostatních přítomných se připíjelo na zdraví. Předseda MS také 
jménem všech členů blahopřál manželce mysliveckého hospodáře Marii Weisfeitové k 70 
narozeninám. Ocenil zejména její kuchařské umění při vaření na poslední leče. 
 Ing. Kovář seznámil v diskusi všechny přítomné s výsledky, které dosáhla jeho chovná stanice 
loveckých psů. Titul šampion Slovenské republiky, ČR a přední místa v tuzemských soutěžích. 
 
 
 
 
 
 



 Závěrem schůze byl většinou hlasů přijat návrh na usnesení, předložený předsedou MS. 
V něm se mimo jiné ukládá výboru MS trvale sledovat a vyhodnocovat aktivitu jednotlivých členů a 
z naplnění členských povinností vyvozovat závěry. Členům MS se v něm ukládá podílet se aktivně na 
péči o odchov kachen, na údržbě a výstavbě mysliveckých a jiných zařízení a na zimním přikrmování 
zvěře. Před zahájením schůze předložili také všichni členové, kteří se podíleli na odstřelu srnců, daňka 
a černé zvěře upravené a označené trofeje. Fotografie výstavky trofejí jsou součástí fotoseriálu 
zachycujícího události tohoto shromáždění, který následuje. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 V sobotu dopoledne 29. dubna 2000 byla svolána brigáda na nejnutnější úklidové práce, 
práce na zlepšení střelnice a na opravu mysliveckých zařízení v honitbě. Byl opraven jeden z posedů, 
jak ukazuje seriál snímků. Po skončení prací se konala členská schůze, na níž byly sděleny členům MS 
zásady, podle kterých bude probíhat v roce 2000 odstřel srnců, srn a srnčat. Celkem jich má být podle 
plánu lovu střeleno 20 kusů (10 srnců, 5 srn a 5 srnčat). Do 15.7. mají být přednostně stříleni srnci 
„bulkaři“ a pro další chov nevhodní. Na žádost správy městských lesů se mají srnci přednostně lovit 
v části honitby Dubíkov. Podle zástupce lesní správy tam srnci působí neúnosné škody. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 Sobotní dopoledne 15. července 2000 věnovali členové MS pracem na úklidu areálu střelnice, 
posekání a uklizení trávy ze střelišť, úpravě místa na uložení stavební buňky, která bude využita jako 
ubytovací chatička. Vydatný déšť předčasně ukončil započaté práce a zahnal všechny do klubovny, 
kde byla zahájena členská schůze MS. Podle rozhodnutí výroční schůze a na návrh výboru MS se 
9.září veřejná poslední leč v kulturním domě na Rejtech, na kterou budou pozváni členové honebního 
společenstva – majitelé pozemků. Bude pro ně připraveno pohoštění a je objednána hudba. Tento 
způsob se volí proto, že na minulé akci pro členy honebního společenstva byla malá účast. 
 Informaci o okresním mysliveckém sněmu podal ing. Kovář. Na sněmu byla zdůrazněna 
nutnost propagace myslivosti a mysliveckého hospodaření na veřejnosti, která má převážně negativní 
postoj k myslivcům, mimo jiné také díky mediální kampani různých ochranářských spolků, jejichž 
činnost je zaměřena především na propagaci. Zdůraznilo také nutnost zaměřit odstřel pytlačících psů 
především na opakovaně škodící psy a nestřílet takové, kteří pytlačili výjimečně a ojediněle. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 V sobotu 26. srpna se na naší střelnici uskutečnil střelecký přebor, již 4. ročník závodu o 
pohár Rybářství Nové Hrady. Závodu se zúčastnilo 48 závodníků z rybářských závodů Čech a Moravy. 
Závod byl také dotován hodnotnými cenami, ke kterým navíc dostali všichni účastníci i pořadatelé a 
obsluha střelnice pěkného kapra. 
 

 



 V sobotu 9. září byla zahájena sezona kachních honů u Bláhů rybníka na Rejtech. Na hon se 
dostavilo 26 střelců, 1 host a 8 lovecky upotřebitelných psů. Týden před zahájením honu jsme 
vysekali v porostu rákosí průseky, které měly usnadnit vyhánění kachen na hladinu rybníka. Bylo tam 
9 průseků, avšak ani to nepomohlo nijak od potíží, které nastaly po obstoupení rybníka. Hejna kachen 
se schovaly hned do rákosí a přestože průseky umožňovaly střelcům výhled, kachny jim vytrvale 
vyhýbaly a jen s velkým úsilím se dařilo je odtud vyhánět. Téměř v půl páté jsme to vzdali, hospodář 
odtroubil konec honu. Přesto se podařilo nastřílet 150 kachen. Rozdělení zvěřiny ze všech kachních 
honů bude uvedeno v přehledné tabulce. 
 Na pět hodin odpoledne byla v kulturním domě na Rejtech připravena poslední leč, společná 
pro členy myslivce, jejich rodinné příslušníky a blízké a pro členy honebního společenstva – majitelé 
pozemků v naší honitbě. V kulturním domě je příjemné prostředí k takovému posezení. Pro všechny 
byla připravena chutná večeře – výborný guláš ze srnčího masa, který navařily manželky našich členů 
Marie Weisfeitová, Růžena Huislová a ženské příslušnice Weisfeitů rodiny. Krom jídla bylo také pro 
všechny pivo zdarma. K tanci, zpěvu i poslechu vyhrávala hudba F. Hoffelnera. Záhy se rozproudila 
velmi příjemná zábava, která vydržela do velice pozdních hodin. Obraz velmi příjemného večera 
dokládá seriál snímků, které následují … 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Hned za týden po prvním honu se konal druhý hon na kachny v sobotu 16. září ve 14 hodin. 
Na hon se dostavilo do Bukvice 24 střelců, 2 hosté, 11 honců a 6 loveckých psů. Během honu se 
nastřílelo 147 kachen, 9 se dodatečně dohledalo, celkem tedy 156 kachen. Způsob rozdělení zvěřiny 
bude uveden ve zvláštní tabulce. Na chov kachen, ale i na hon je tento rybník velice šikovný. Lze jej 
obstoupit jen z jedné strany, protože má dlouhý, zužující se záliv, takže nehrozí nebezpečí postřelení. 
Během honu se přihnala tmavá mračna a sotva jsme odjeli na poslední leč na střelnici, spustil se 
pořádný liják. 
 O večeři pro účastníky honu se tentokrát postaral Stanislav Němeček a jeho syn, který 
připravil výborné pečené sele. Průběh poslední leče v klubovně na střelnici dokumentuje seriál 
snímků… 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Třetí a poslední hon sezony lovu kachen se konal u Stáňů rybníka na Třebíčku 23. září         
ve 14 hodin. Na hon se dostavilo 26 střelců, 5 hostů a 10 loveckých psů. I tento rybník je pro hon 
stejně šikovný jako rybník v Bukvici, protože má taktéž velmi dlouhý záliv a lze jej obstoupit jenom 
z jedné strany. Ať se účastníci honu snažili sebevíc, na výřadu se objevilo 38 kachen, tedy polovina 
počtu kachen, které tam byly vysazeny. Ostatní prostě „zmizely“. Můžeme se jenom domnívat kam se 
asi poděly, ale škodná zvěř takový počet nemůže mít na svědomí. Po několikaletých pokusech jsme 
došli k závěru, že tento rybník, ač svým tvarem i porostem velice výhodný, se z důvodů velkých ztrát 
k chovu kachen nehodí. 
 Také po tomto honu byla připravena v klubovně na střelnici poslední leč. O jídlo se postaraly 
již dříve uvedené a osvědčené kuchařky, o hudbu František Hoffelner se svojí heligonkou. Také tuto 
leč přibližuje seriál snímků, který následuje … 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled honů na kachny v roce 2000 

Datum:  9.9. Rejta  16.9. Bukvice  23.9. Třebíčko 

Střelci        26        24    26 
Z toho hosté        1          2    5 
Honci         10         11    5 
Psi          8          6    10 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Celkem výřad      150       156    38 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
 
 
Rozdělení zvěřiny z honů na kachny v roce 2000 
 
Datum:   9.9.   16.9.  23.9.  celkem 
 
Hostům   2   4  5  11 
Hostinec  2       2 
Honcům  10   24  5  39 
Kuchařkám  4     4  8 
Hudba   8   2  1  11 
Kollar st.  2     1  3 
Dary   8   4  1  13 
Za krmení  4   4  2  10 
Na psy   15   6  10  31 
Členům   92   112  2  206 
Rozbité   3     7  10 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem   150   156  38  344 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



V sobotu 2. září dopoledne se sešli členové MS, aby opravili poškozené stěny chatky, kterou MS 
zakoupilo. Krom oprav vnějších stěn dokončili členové – truhláři s pomocí dalších zastřešení. Také 
přivedení elektrického proudu k chatce a další nutné práce zabezpečily tuto investici, aby mohla bez 
úhony přečkat zimu. Rovněž vnitřní vybavení jsme doplnili umyvadlem, skříňkou, dvěma lůžky, 
konferenčním stolkem, dvěma křesly a ledničkou. Tím se stala obyvatelnou. Zatím tam nelze topit, ale 
i to časem vyřeší, nesnáze asi elektrickým radiátorem. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Sobota 28.října byla věnována poslední akci v tomto roce: střeleckému závodu o cenu CAC 
Leasing. Na závod se dostavilo více než 40 střelců. Jeho průběh byl však zkomplikován nepříjemnou 
poruchou vrhačkového automatu na baterii. Po poledni byl sice provizorně opraven, ale celou 
organizaci i vlastní průběh to pořádně zkomplikovalo. Bylo sice otevřeno lovecké kolo, kde mohl 
závod pokračovat, ale střelcům, kteří lovecké kolo odmítli se museli vracet peníze, někteří se rozhodli 
odjet a ti kteří po opravě závod dokončili zase museli peníze doplácet. Někteří hned po skončení 
střelby odjeli bez zaplacení. Následují výsledkové listiny TRAPU i loveckého kola. 
 



 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Následující list nám zvětšoval velmi smutnou zprávu o náhlém úmrtí našeho člena Františka Janáčka, 
který s námi společně oslavil v létě 85. narozeniny. Dlouhá léta zastával v našem mysliveckém 
sdružení funkci jednatele a až do loňského roku se s námi zúčastňoval společných honů. V letošním 
roce se s námi zúčastňoval společných honů. V letošním roce už ale beze zbraně. Dostavil se ještě na 
hon 16. listopadu do Bukvice, kam ještě dojel autem. Při zahájení honu 16. prosince jsme uctili jeho 
památku minutou ticha… 
 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled honů na bažanty v roce 2000 
 
Datum:    18.11.    16.12. 
Účast: střelci   25    22 
 Z toho hosté  4    3 
 Honci   4    4 
 Psi   7    8 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Výřad:    43    38 celkem 81 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
    1 liška, 1 srnče 
 
 
Rozdělení zvěřiny z honů na bažanty v roce 2000 
Členům     48 
Hostům     6 
Honcům    11 
Na psy     8 
Kuchařkám    3 
Hudba     1 
OMS na ples    2 
Kollar st.    1 
Kukla     1 
------------------------------------------------------------------- 
Celkem     81 
------------------------------------------------------------------- 
 
Přehled o odstřelu spárkaté a rozdělení zvěřiny v roce 2000 
Srnčí zvěř   20 kusů 
Z toho srnci   10 kusů 
 Srny   5 kusů 
 Srnčata   5 kusů 
 
Černá zvěř:   2 kusy (střelec St. Rychtařík) 
 
Srnčí na poslední leče 4 kusy 
 
Zbývající kusy srnčího byly rozděleny mezi členy MS, za práce a služby pro MS (pronájem kolny, 
pronájem odchovny, pronájem políček). 
Střelené 2 kusy černé zvěře byly rozděleny rovněž mezi členy MS 
Krom uvedeného počtu spárkaté bylo za rok 2000 střeleno 18 lišek a 6 holubů. 
 

 

 

 

 

 



Poslední den roku přinesl také smutnou zprávu, že 31. prosince v 01,30 zemřel dlouholetý člen MS 
Josef Huisl ve věku 66 let. Významně se podílel na zhotovení a uvedení do provozu elektronického 
ovládání loveckého kola a spouštění na baterii. Tato technika byla uvedena do provozu v roce 1975. 
Tím bylo nahrazeno mechanické a málo spolehlivé spouštění. 
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Dokumentované události v roce 2001 

10.2.  Výroční členská schůze, životní výročí F. Šalek 
7.4.  Pohár Propag. Podniku a Autopůjčovny Táborský 
8.5.  Pohár Českobudějovických listů 
26.5.  Pohár pivovaru Samson 
23.6.  Pohár Budějovický Budvar 
27.6.  Sponzorské střílení 
4.8.  Střelecký závod Cena Trocnova 
25.8.  Pohár Rybářství Nové Hrady 
8.9.  Hon na kachny Rejta, poslední leč, pasování Dvořák ml. 
15.9.  Hon na kachny Bukvice, poslední leč pasování J. Heisenberger ml.,  
  životní výročí J. Marek a J. Bíca 
22.9.  Hon na kachny Rejta – Hamerský rybník 
3.11.  Brigáda na střelnici, střelecký přebor MS, členská schůze 
10.11.  Hon na bažanty Bukvice, poslední leč, pasování Pavel Stodolovský, 
  životní výročí ing. Březina 
15.12.  Hon na bažanty Bukvice, poslední leč 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na sobotu 10. února 2001 ve 14 hodin byla svolána do klubovny na střelnici výroční schůze 
MS. Na schůzi se dostavilo 22 členů a 6 hostů (3 členové se omluvili). 
Schůzi zahájil předseda MS ing. František Kollar a připomněl památku dvou členů, kteří v prosinci 
roku 2000 zemřeli: Františka Janáčka, který se dožil 85 let a Josefa Huisla, který zemřel v poslední den 
minulého roku ve věku 65 let. Citoval také dopisy vdovy p. Janáčkové a M. Huislové, v nichž děkovaly 
za poslední pocty zemřelým členům, za účast na pohřbu a za květinové dary. 
 Ve svém úvodním projevu konstatoval, že stavy srnčí zvěře pomalu klesají a domnívá se, že 
vinou je patrně rychle postupující civilizace, zvěř nemá v honitbě potřebný klid. Jistý podíl také mají 
stále moderněji a lépe vybavení pytláci s přístroji pro noční vidění, tlumiči na zbraních, mobilními 
telefony a vysílačkami. Trochu se upravil stav koroptví a bažantů, podobně i divokých kachen. Na 
početních stavech se to zatím výrazněji neprojevilo. Trochu se zvyšují stavy černé zvěře a s tím i 
odstřel. Největší zásluhou na odstřelu měl Stanislav Rychtařík, který ulovil v minulém roce 10 kusů. 
 U střeleckých akcí, uspořádaných v minulém roce se výrazně projevila dobrá organizace. 
Nepodařilo se však zakoupení vrhačkových automatů na zajíce na průseku. Finanční objem 
střeleckých akcí přesáhl 400 tisíc Kč. Vzhledem k tomu, že existence střelnice v Českých Budějovicích 
je nejistá, zvýšila se poptávka po službách naší střelnice. Podrobné informace o finančním 
hospodaření podal finanční hospodář ing. Karel Kollar. 
 
 Převod z roku 1999      27 537,91  Kč 
 Příjem v roce 2000    410 559,18  Kč 
 Vydání za rok 2000    364 219 ,-    Kč 
 Zůstatek k 31.12.2000      73 878,09  Kč 
 
Podrobný rozbor příjmů: 
 Příspěvky sponzorů    273 000,-    Kč 
 Vrácená záloha na nákup vrhaček    60 000,-    Kč 
 Výtěžek ze závodů      72 255,-    Kč 
 Střelby Rybářství Třeboň       4 000,-    Kč 
 Vrácená záloha za pronájem KD Rejta         942,-    Kč 
 Úroky z účtu            362,18 Kč 
 
Podrobný rozbor vydání: 
 Na myslivost (krmení, osivo, nákup bažantů 136 318,-   Kč 
 a kachen, materiál na mysl. zařízení, nájem) 
 Na střelectví - nákup terčů     59 401,-   Kč 
   Zdravotnické služby      5 760,-   Kč 
   Ceny vítězům   100 000,-  Kč 
   Záloha na nákup vrhaček   60 000,-  Kč 
 Poplatky za vedení účtu České spořitelny     2 740,-  Kč 
 
 Předsedkyně revizní komise paní Vlasta Šálková informovala výroční členskou schůzi o revizi 
finančního hospodaření, o vedení a uložení předepsané dokumentace. Při revizi nebyly shledány 
závady. 
 Myslivecký hospodář Stanislav Weisfeit podrobně informoval o stavech zvěře v honitbě, o 
odchovu divokých kachen, lovu spárkaté a tlumení škodné. Zhodnotil také hony na kachny a na 
bažanty a podal podrobný přehled o rozdělení zvěřiny v minulém roce. Plán lovu srnčí byl stanoven 
tak, aby nenarušil kmenový stav. Během roku bylo uloveno 20 kusů srnčí zvěře. Tento počet nebyl 
překročen. Zvěřina byla rozdělena mezi členy MS a na pohoštění na posledních lečích. Rovněž zvěřina 
z ulovené černé zvěře byla rozdělena mezi členy. V minulém roce střelili členové MS celkem 19 lišek, 
hlavně zásluhou Stanislava Němečka a Jana Bícy. 
 
 



 Předsedy honebního společenstva JUDr. Jaroslav Novák informoval o návrhu zákona o 
myslivosti a o problémech s majiteli pozemku v areálu střelnice, které komplikují a protahují 
majetkoprávní vypořádání. Zhodnotil také večerní posezení pro majitele pozemků v kulturním domě 
Rejta. MS pro ně připravilo příjemný večer s hudbou, tancem a občerstvením. Zájem majitelů 
pozemků, začleněných v naší honitbě byl však nevalný. 
 O členství v našem MS si zažádali Pavel Stodolovský, Josef Heiseberger ml. a Stanislav Dvořák 
ml. Většinou hlasů schválila členská schůze jejich přijetí na zkušební dobu jednoho roku. 
 Předseda MS připomněl také významné životní výročí našeho člena Františka Šalka, který 
v únoru slaví 50. narozeniny. Jménem sdružení mu popřál pevné zdraví a dlouhá léta mezi námi. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Jak vyplývá z přiloženého přehledu střeleckých akcí, byla letošní sezona zahájena velmi brzy, 
už 17. března byl první veřejný závod. Z dalších významnějších závodů jsou založeny prospekty, 
případně výsledkové listiny. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 V sobotu 4. srpna byl v 8,30 zahájen už 46. ročník střelecké soutěže „Cena Trocnova“. Závodu 
se zúčastnilo 76 střelců, což byla účast velmi dobrá. Vzhledem k takovému počtu účastníků se závod 
protáhl do pozdních odpoledních hodin –vyhlášení výsledků a ukončení závodu bylo až po 18. hodině. 
 Závod byl dotován velmi hodnotnými cenami jako třeba videokamera, sekačka, horské kolo, 
šicí stroj apod. Ceny byly vystaveny hned naproti vjezdu na střelnici. Počasí sice příliš nepřálo, 
občasné přeháňky i vytrvalejší déšť znepříjemňoval všem průběh závodu. Světelné podmínky pro 
fotografování byly velmi nepříznivé, takže seriál snímků z průběhu závodu je tím poznamenán. 
 

 
 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



V sobotu 8. září 2001 byla na Hamerském rybníku zahájena série honů na kachny. Na hon se dostavilo 
22 střelců, z toho 5 hostů, 6 honců a 8 loveckých psů. 
 Rybník byl obsazen střelci tak, aby se směr střelby vyhnul blízkému stavení paní Síkorové, 
která byla přesto písemně upozorněna na termín konání honu. 
 Termín honu byl asi příliš časný, protože mnoho kachen nebylo ještě přepeřeno a vůbec se 
jim nechtělo létat. Přes velké úsilí honců a ostatních účastníků se nastřílelo pouze 44 kachen. Hon byl 
proto ukončen a honci připravili výřad. 
Nastřílené kachny byly rozděleny takto: 
 Hostům    5 kachen 
 Honcům   6 kachen 
 Městský úřad   2 kachny 
 Hudba    2 kachny 
 Na pasování   2 kachny 
 Paní Síkorová   1 kachna 
 Na psy    6 kachen 
 Členům    20 kachen 
 -------------------------------------------------------- 
 C e l k e m   44 kachen 
 -------------------------------------------------------- 
 
 Po skončení výřadu se v hostinci „Na tahu“ konala poslední leč. K večeři se podával dančí 
guláš; daňka na toto pohoštění střelil Stanislav Němeček. Po večeři byl sál restaurace připraven ke 
slavnostnímu pasování. Předseda MS představil adepta myslivosti Stanislava Dvořáka mladšího. 
Slavnostní pasování pak provedl myslivecký hospodář. Průběh pasování je zachycen na seriálu 
snímků. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 15. září 2001 se u rybníka v Bukvici sešli účastníci druhého honu na kachny. 
Dostavilo se 29 střelců, z toho 3 hosté, 4 honci a 8 loveckých psů. Počasí sice příliš nepřálo, ale oproti 
prvnímu honu byl tento mnohem úspěšnější. Během honu se nastřílelo 110 kachen. Po ukončení 
honu byla zvěřina rozdělena takto: 
  
 Hostům   4 kachny 
 Honcům  4 kachny 
 Na pasování   2 kachny 
 Za krmení  4 kachny 
 Za půjčení lodi  1 kachna 
 Na psy   16 kachen 
 Členům   78 kachen 
 ----------------------------------------------- 
 C e l k e m  110 kachen 
 ----------------------------------------------- 
 
Při dohledávce následující den bylo nalezeno ještě 6 kachen, které byly rozděleny mezi členy. 
 Po tomto honu se konala poslední leč v klubovně na střelnici. K večeři připravil Němeček 
mladší pečené sele, které předtím připravil na ohništi přímo na střelnici. Po večeři následoval dost 
bohatý program, který začal slavnostním pasováním dalšího adepta myslivosti Josefa Heisenbergera 
mladšího, jehož představil předseda MS. Myslivecký hospodář pak provedl slavnostní pasování. Pak 
následovaly oslavy životních výročí a to padesátin Jiřího Marka a šedesátin Jana Bíci. Oba 
představitelé mysliveckého sdružení, předseda a myslivecký hospodář pak jménem členů oslavencům 
blahopřáli a předali věcné dary. Tyto okamžiky jsou zachyceny na seriálu snímků. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Třetí hon na kachny se uskutečnil 22. září 2001 na Hamerském rybníku na Rejtech. Honu se 
zúčastnilo 27 střelců, z toho 5 hostů, 6 honců a 8 psů. Druhý pokus na tomto rybníku byl úspěšnější, 
jak je patrné z následujících údajů: 
Nastřílelo se celkem 165 kachen, které byl y rozděleny takto: 
 Hostům   10 kachen 
 Honcům  14 kachen 
 Za krmení  8 kachen 
 Dalším hostům  6 kachen 
 Na psy   8 kachen 
 Městský úřad  4 kachny 
 Členům   115 kachen 
 ----------------------------------------------- 
 C e l k e m  165 kachen 
 ----------------------------------------------- 
 
Při dohledávce následující den bylo nalezeno ještě 20 kachen, které byly rozděleny mezi členy. 
Po tomto honu se poslední leč nekonala a po ukončení se účastníci rozešli ke svým domovům. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



První listopadová sobota 3.11.2001 byla dopoledne věnována úklidu střelnice a nutným opravám, 
zejména opravě oplocení, které vzadu za zajícem bylo povolené, přestěhování dílny do nově 
postavené kolny, stavbě nového posedu na Třebíčku, který zhotovil Josef Pícha. 
Ke zvládnutí těchto prací se členové MS rozdělili do několika skupin. 
 Po ukončení prací uskutečnil střelecký přebor pro členy MS na loveckém kole a po jeho 
zakončení, přibližně ve 14 hodin byla zahájena členská schůze. Na pořadu bylo zhodnocení 
střeleckých akcí v tomto roce, které přednesl předseda MS. Uvedl, že pořádané veřejné i neveřejné 
střelecké závody měly vesměs dobrou až velkou účast a byly dobře organizačně zvládnuty. Od léta 
byla také střelnice otevřena pro veřejnost dvakrát v týdnu. V příštím roce bude nutno opravit, 
případně postavit nové boudy na vrhačky na vypouštění holubů na zajíci. Také samotná konstrukce 
zajíce si zaslouží opravu, aby se zlepšila spolehlivost tohoto zařízení. 
 V mnoha lokalitách honitby se zlepšují stavy bažantů, což je zásluhou dlouhodobého 
doplňování jejich stavů uměle odchovanými. 
 Správa městských lesů považuje stavy zvěře v lesních lokalitách za neúměrně vysoké a 
požaduje jejich snížení. Přehled o škodách, způsobených zvěří podala správa písemně a náhradu škod 
odpracovali členové MS. 
 Myslivecký hospodář zhodnotil také letošní hony na kachny, kterých bylo v tomto roce 
vysazeno  na rybníky menší lokality celkem 500 kusů. Během honů a také na tazích bylo do dne 
konání členské schůze střeleno 350 kachen. Pro rok 2002 navrhuje odebrat kachňata ve stejném 
množství nejpozději v druhé polovině května. 
 V letošním roce bylo střeleno 10 srnců a 1 daněk. Zvěřina z daňka byla použita na pohoštění 
při posledních lečí po honu na kachny na Rejtech. zvěřina ze zbývajících kusů, tj. 5 srn a 5 srnčat bude 
použita na poslední leče po honech a zbytek rozdělen mezi členy MS. 
Byla také rozdělena péče o zásypy a krmelce, které už začínají naplňovat senem a dalším krmivem na 
zimu. Začátkem roku 2002 zakoupí MS také léčiva pro zvěř, které se budou přimíchávat do krmiva. 
 Podle informací předsedy honebního společenstva bude v roce 2002 rozsah akcí přibližně 
stejný jako v tomto roce. 
 Janu Bícovi bylo vysloveno poděkování za přepojení elektroinstalace do nově vybudované 
kolny. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 10. listopadu 2001 začal první podzimní hon. Zahájen byl v Bukvici a dostavilo se 23 
střelců, 3 hosté, 3 honci a 7 loveckých psů. V jediné leči kolem vodárny v Bukvici se nastřílelo celkem 
37 bažantů. 
Další dobu trvalo než se honcům podařilo několikrát projít houštinu vysokého rákosí a když už se 
začalo stmívat byl hon ukončen a přichystán výřad. Nastřílená zvěřina byla rozdělena takto: 
  Hostům   2 kusy 
  Honcům   4 kusy 
  Kuchařkám  3 kusy 
  Na pasování  2 kusy 
  Dary   2 kusy 
  Členům   23 kusů 
  Hudba   1 kus 
  ------------------------------------------- 
  C e l k e m  37 kusů 
  ------------------------------------------- 
 
 Na poslední leč se všichni účastníci sešli v klubovně na střelnici, kde si všichni pochutnali na 
svíčkové ze srnčího. 
 Pak představil předseda MS ing. František Kollar dalšího adepta ke slavnostnímu pasování. 
Pasování vedl myslivecký hospodář. Pavel Stodolovský pak na památku slavnostního okamžiku 
převzal pasovací list. Po gratulacích účastníků leče začal připravovat vše potřebné k četným 
přípitkům. To vše je zachyceno na seriálu snímků, který následuje.  
 Další slavnostní fanfárou začala oslava významného životního výročí a to neuvěřitelných 
šedesátin našeho „stále mladého“ ing. Jaroslava Březiny. Také on přijal blahopřání všech účastníků 
poslední leče a poté zvládl četné přípitky jak se sluší a patří. Příjemné posezení se rozešlo až 
v pozdních nočních hodinách. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V sobotu 15. prosince 2001 byl ve 14 hodin zahájen poslední hon sezony. Všude bylo pěkně bílo, 
mírný vítr a slušný mráz. Na zahájení honu se dostavilo 21 střelců, 2 hosté, 7 honců a 8 loveckých psů. 
Preliminář maximálně 50 kusů. Přes veškerou snahu se podařilo střelit 39 kusů. Zvěřina na výřadu 
byla rozdělena takto: 
  Hostům   2 kusy 
  Honcům  7 kusů 
  Kuchařkám   3 kusy 
  Kollar st.  1 kus 
  OMS na ples  2 kusy 
  Členům   24 kusů 
  ------------------------------------------ 
  C e l k e m  39 kusů 
  ------------------------------------------ 
 
 Po ukončení honu se všichni účastníci přesunuli do klubovny na střelnici, kde v příjemně 
vytopené místnosti čekala dobrá večeře a vůbec samé příjemnosti. Dobré pivo i ostatní nápoje a 
příjemné melodie, o které postaral na harmoniku František Hoffelner, to vše přispělo k velmi dobré 
pohodě, která vydržela až do pozdních hodin. 
 Jak se po každém honu sluší, byl vyhlášen také král honu, kterým se stal Pavel Stodolovský. 
Hned po převzetí diplomu a gratulacích se chopil lahve a postaral se o vydatné přípitky. Hlasitost 
zpěvu také sílila, až se okna třásla. Teprve v „časných ranních hodinách“ sbalil František harmoniku a 
společnost se rozcházela ke svým domovům. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled rozdělení zvěřiny v roce 2001 
   
     Kachny  bažanti  celkem 
 
Hostům     19  4  23 
Honcům    24  11  35 
Hudba     3  1  4  
Na pasování    4  2  6 
Na psy     30  -  30 
Členům MS    213  47  260 
Za krmení    12  -  12 
Za půjčení lodi    1  -  1 
Kuchařkám    -  6  6 
Dalším hostům    6  -  6 
Dary     -  2  2 
Kollar st.    -  1  1 
p. Síkorové    1  -  1 
ples OMS    -  2  2 
MÚ T. Sviny    6  -  6 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Drobná zvěř celkem   319  76  395 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Spárkatá: 10 srnců rozděleno členům MS 
    5 srn  na poslední leče, ostatní rozděleno členům 
    5 srnčat za práce a služby pro MS (pronájem kolny), zbytek rozdělen členům 
    5 prasat rozděleno členům MS 
    1 daněk na poslední leč 8.9. Rejta 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Za rok 2001 bylo střeleno 10 lišek 
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Dokumentované události v roce 2002 

16.2.  Výroční členská schůze, životní výročí ing. Karel Kollar 
16.3.  Brigáda na úklid dřeva na střelnici 
23.3.  Střelecký závod o cenu CAC Leasing 
13.4.  Pohár Propag. Podniku a Autopůjčovny Táborský 
8.5.  Střelecká soutěž „Dřevo, dýhy Hladík“ 
11.5.  Brigáda na střelnici, členská schůze, životní výročí Zdeněk Přibyl a Otto Huisl 
25.5.  6. ročník střeleckého závodu „Pohár pivovaru Samson“ 
1.6.  „Medobraní Bukvice“ 
8.6.  Tragické úmrtí Františka Urbánka 
22.6.  Pohár „Budějovického Budvaru“ 
27.7.  Brigáda na střelnici, členská schůze 
3.8.  47. ročník závodu „Cena Trocnova“ 
31.8.  Střelecký závod „Pohár Rybářství Nové Hrady“ 
7.9.  Hon na kachny Rejta, Hamerský rybník, poslední leč, pasování L. Pícha,                 
  životní výročí J. Pícha 
14.9.  Hon na kachny Bukvice 
28.9.  Hon na kachny Rejta – Hamerský rybník, Bukvice 
16.11.  Hon na bažanty Bukvice, poslední leč, životní výročí Jiří Šonka, Stanislav Němeček, 
  Vlasta Šálková 
14.12.  Hon na bažanty Bukvice, poslední leč, životní výročí ing. Bohumil Kovář 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 V sobotním odpoledni 16.února 2002 se konala v klubovně na střelnici sešla výroční schůze. 
Dostavilo se 27 členů a 5 hostů. Krátce po 14 hodině zahájil předseda MS ing. František Kollar. 
Připomněl úmrtí ing. Aleše Langa, který léta působil jako trubač na borlici při honech. Jeho památku 
uctili přítomní minutou ticha. Ve svém příspěvku zhodnotil předseda činnost našeho sdružení 
v uplynulém roce. Připomněl zejména, že odstřel srnců pro další chov nevhodný se nedařil tak, jak by 
bylo třeba a proto výbor navrhne opatření ke zlepšení, která budou předložena členské schůzi před 
zahájením odstřelu srnců. Střelecké akce, uspořádané v minulém roce hodnotil jako vesměs úspěšné 
a organizačně zdařilé. Upozornil také, co ještě dlužíme v plnění usnesení z loňské výroční schůze. Je 
to důkladná oprava zařízení zajíce na průseku a také postavení nových bud na vrhačky, které jsou u 
zajíce. Také termíny honů na kachny budou přizpůsobeny době vylíhnutí kachňat, aby se předešlo 
tomu, co je uvedeno také v kronice, že totiž v době honů, které byly stanoveny vzhledem k době 
vylíhnutí příliš brzy, kachny ještě nechtěly létat. Zdůraznil také, že počet lovecky upotřebitelných psů 
je již naplněn, jak předepisuje smlouva o pronájmu honitby. 
Výbor MS také do příští členské schůze připraví návrh pravidel pro jejich výcvik a také navrhne místa, 
kde se může jejich výcvik provádět. 
 V letošním roce, jak předseda MS připomněl, budeme slavit významná životní výročí 7 našich 
členů. Oslavy budou podle data rozvržena vždy na nejbližší příležitost buď členské schůze nebo 
poslední leče po honu. 
 Myslivecký hospodář ve své zprávě hodnotil stavy a odstřel srnčí zvěře, odchov kachňat, hony 
na kachny a bažanty a také rozdělení zvěřiny. Zabýval se také problémy s plánováním odstřelu daňka 
a také plnění  odstřelu srnců „bulkařů“ a ostatních, pro další chov nevhodných. V roce 2002 se počítá 
s odstřelem srnčí zvěře v počtu 20 kusů ve složení 10+5+5, tj. 10 srnců, 5 srn a 5 srnčat. V minulém 
roce bylo uloveno 5 kusů černé zvěře, zvěřina byla rozdělena mezi členy. V polovině června 2001 bylo 
zakoupeno 500 kusů kachňat z Třeboně, které byly vysazeny na Hackerů rybník v Bukvici (250 kusů), 
na Hamerský rybník na Rejtech (210 kusů), zbytek pak na Hrádecký rybník a na močál na Rejta. 
Krmení na těchto rybnících obstarávali: Stanislav Němeček, Stanislav Dvořák st. a ml., Jan Špilauer, 
Josef Heisenberger st. a ml. na Rejtech. 
 Při honech i na „tazích“ bylo střeleno 319 kachen divokých. Z toho bylo 213 kachen rozděleno 
členům MS. Zhodnotil také ostatní práci pro myslivost. Nově byl zhotoven krmelec a zásyp u Herbatů 
„na mlýnech“. Zasloužili se o to Pavel Stodolovský a Josef Heisenberger ml. 
 Neméně zajímavé byla zpráva finanční hospodářky Vlasty Šálkové. Uvedla rozbor příjmů a 
výdajů v roce 2001. 
 
Stav účtu MS k 1.1.2001    73 878,09 Kč 
Stav účtu k 31.12.2001     42 068,80 Kč 
Pokladní hotovost 1.1.2001           10,- Kč 
Pokladní hotovost k 31.12.2001      1 413,60 Kč 
 
Příjmy od sponzorů   296 500,- Kč 
Výtěžek střeleckých závodů  123 560,- Kč 
Úroky z vkladů            521,31 Kč 
-------------------------------------------------------------------------------- 
Příjmy c e l k e m   420 581,31 Kč 
-------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
 



Vydání: 
 
Asfaltové terče      74 830,- Kč 
Náhradní díly na vrhačky    75 980,- Kč 
Oprava traktoru      9 450,- Kč 
Materiál na opravy zařízení    37 220,- Kč 
Pronájem, pojištění, poplatky    17 910,- Kč 
Obsluha střelnice     18 700,- Kč 
Odvod daně z příjmů       3 450,- Kč 
Ceny na závody    131 200,- Kč 
Krmení pro zvěř     43 700,- Kč 
Obdělávání políček včetně osiva   10 650,- Kč 
Věcné dary z životním výročí      4 700,- Kč 
Příspěvky na zakoupení psů      3 000,- Kč 
Zdravotní služba       4 800,- Kč 
Mikrovlnná trouba       2 940,- Kč 
Občerstvení při společných akcích   12 448,- Kč 
------------------------------------------------------------------------------- 
Vydání c e l k e m   450 978,- Kč 
------------------------------------------------------------------------------- 
 
 Předseda honebního společenstva JUDr. Jaroslav Novák ve své informaci uvedl, že nájem za 
honitbu, který je zatím 1,5 Kč/ha bude patrně zvýšen. Předpokládá se také, že v souvislosti a přijetím 
nového zákona o myslivosti vejde patrně ke změnám hranic mezi honitbami. S podrobnostmi o 
novém zákonu o myslivosti bude seznámeny členská schůze před zahájením odstřelu srnců. Na území 
střelnice byly podle povolení pokáceny některé listnaté stromy, avšak namísto nich mají být v tomto 
roce vysázeny jehličnany. 
 Životní jubileum 50 let oslavil náš člen ing. Karel Kollar. Dlouhá léta a pevné zdraví mu popřáli 
všichni účastníci schůze. Jménem MS mu popřáli a předali dárkový koš předseda MS a myslivecký 
hospodář. 
 Za řádné členy MS byli po uplynutí roční zkušební lhůty přijati Stanislav Dvořák ml., Josef 
Heisenberger ml. a Pavel Stodolovský. 
 Před zahájením výroční členské schůze byla připravena výstavka trofejí, které byly získány 
našimi členy v roce 2001. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 



 



 Podle rozhodnutí výboru MS bylo zadáno firmě pokácení části stromů už hodně vzrostlých, 
které už překážely při provozu střelnice. Na sobotu 16. března 2002 byla svolána brigáda na úklid 
pokáceného dřeva, které tam zbylé a bylo určeno k pálení. Na přívěs za traktor jsme nakládali polena 
a převáželi na místo, kde se z nich skládaly hranice. Tak se zase doplnila zásoba dřeva na topení 
v klubovně. 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 Na sobotu 11.května 2002 byla na dopoledne svolána brigáda na úklid, úpravy areálu 
střelnice a stavbu posedu. Na přívěs za traktor naložila část členů materiál a odjeli stavět nový posed. 
Snímky také dokumentují stavbu tohoto posedu, další pak polední odpočinek po práci. 
 



 



 Na odpoledne téhož dne byla svolána členská schůze, na kterou se dostavilo 24 členů MS 
podle listiny přítomných. 
Po zahájení přednesl předseda MS informaci o jednání městského zastupitelstva Trhové Sviny o 
pronájmu honitby. Zastupitelstvo rozhodlo pronajmout honitby na příštích deset let honebnímu 
společenstvu Trhové Sviny, které pak výkonem práva myslivosti  pověřilo naše MS. Protože ale 
pozemky města zasahují i do sousedních honiteb, nastane nutnost jednání se sousedními honebními 
společenstvy o úpravách hranic. Zástupci honiteb, jichž by se úpravy týkaly, byli sezváni 
k předběžnému jednání, na němž je o rozhodnutí zastupitelstva města informoval ředitel městských 
lesů pan Rostislav Vacík. Kromě zástupců dvou honiteb a to Mezilesí – Čížkrajce a Mohuřice – Slavče 
s navrhovanými úpravami ostatní zástupci honiteb nesouhlasili s navrhovanými úpravami ostatní 
zástupci honiteb nesouhlasili a požadovali další jednání. To by se mělo uskutečnit po zveřejnění 
prováděcí vyhlášky k novému zákonu o myslivosti. 
 Zástupce městských lesů na schůzce oznámil, že v souladu s usnesením zastupitelstva budou 
požadovat nájem za honitbu ve výši 5 korun za hektar a podílet se také na úhradě nadstandardních 
škod. Lesy ČR nabídly možnost zakoupení 50 kohoutů a 50 slepic z bažantnice za cca 6 tisíc Kč. Po 
odvozu by se měly na návrh výboru vypustit do části honitby „na farské“. 
 V polovině března se 6 našich členů zúčastnilo kurzu rozhodčích v Písku. Členové JUDr. Novák, 
ing. Šalek, F. Šalek, Pavel Stodolovský, J. Heisenberger ml. a O. Huisl získali oprávnění rozhodčích pro 
myslivecké střelby. 
 Podle zprávy mysliveckého hospodáře bylo při jarním sčítání bylo v naší honitbě 29 srnců,    
33 srn a 16 srnčat.  
Rybářství Hluboká nad Vltavou připraví pro naše MS k odebrání během května 500 kachňat. 
 Členská schůze většinou hlasů schválila vyhovět žádosti Luboše Píchy a přijmout jej za člena 
na zkušební dobu jednoho roku. Členská schůze rovněž schválila využívat střelnici ve stanovené dny 
pro naše členy za poplatek 1,5 Kč/holub. 
Toto ustanovení platí pro členy našeho MS a jimi pozvané střelce. 
 Po diskusi, která netrvala příliš dlouho došlo také na oslavu životních výročí dvou našich 
členů: Zdeněk Přibyl oslavil 60 let a Otto Huisl 70 let. 
Pohoštění pro všechny přítomné připravili společně ještě a ing. Karlem Kollarem, jehož padesátiny 
jsme oslavili při výroční členské schůzi. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Se zármutkem jsme vyslechli zprávu, že v sobotu 8. června 2002 došlo k tragické události, při 
níž zahynul náš člen František Urbánek. Jeho pohřbu se zúčastnila delegace našeho MS, část členů 
stála čestnou stráž a část střílela čestnou salvu. 
 



 

 



 Na členskou schůzi MS, svolanou na 27. července se dostavilo 24 členů MS, 3 členové se 
omluvili pro nemoc. Na programu bylo zejména seznámení s prováděcí vyhláškou k zákonu o 
myslivosti, která vstoupila v platnost 1. července 2002. V této souvislosti byly členům MS vydány 
nové povolenky a pro členy, kteří budou střílet srnčí zvěř také nové plomby. 
 Po zahájení uctili přítomní minutou ticha památku zesnulého člena Františka Urbánka. 
 Na 30. července byla svolána brigáda na posekání trávy na střelištích, shrabání a úklid. 
 MS zakoupilo 100 kusů bažantů (kohoutů a slepic) z odchovny z Domanína. Pro nesjízdný 
terén nebyli bažanti vypuštěni „ na farské“, jak bylo původně určeno, ale na Bukvici u vodárny. 
 Na programu také byly termíny podzimních honů na kachny a na bažanty. Se schválenými 
termíny honů byli seznámeni všichni přítomní, ostatním byly zaslány písemně. 
 Další důležité informace se týkaly stavu jednání o úpravách hranic honitby, které požadovalo 
zastupitelstvo města Trhové Sviny. Výsledek několika jednání na různých úrovních byl trochu  
vstřícnější k požadavkům sousedů. Rada města odstoupila od požadavků úprav, které se dotýkají 
honebních společenstev Březí, Nežetice a Otěvěk. Pozemky města, které jsou dosud v honebním 
společenstvu Žár rozhodla rada přidělit honebnímu společenstvu Trhové Sviny. Připravuje se proto 
jednání se zástupci H.S. Žár. Pokud by se rozšíření vešlo do limitu 10%, nebylo by nutné jednání o 
nové uznání honitby. 
Předseda honebního společenstva Trhové Sviny JUDr. Novák se rozhodl svolat valnou hromadu 
vlastníků pozemků k vyjádření stanoviska k návrhům rady města. 
 Podle zprávy finanční hospodářky paní Vlasty Šálkové bylo na účtu MS cca 90 tisíc Kč. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 V sobotu 3. srpna 2002 se na střelnici našeho MS konal 47. ročník tradičního střeleckého 
závodu „O cena Trocnova“, kterého se zúčastnilo 50 střelců. Závod byl zahájen nástupem střelců a 
losováním. To vše je zachyceno na seriálu snímků, který následuje. 
 
 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 Sobotní odpoledne 7.září 2002 bylo zahájením sezony podzimních honů na kachny. Na 
zahájení honu na Rejtech se sešlo 24 střelců, z toho 6 hostů, 6 honců a 6 psů. Obstoupili jsme 
„Hamerský“ rybník, který byl jedním z rybníků, kam byly vysazeny kachny z umělého odchovu. Hned 
při nastupování střelců na místa na hrázi rybníka uletělo několik kachen, patrně divokých, které se 
k těm uměle odchovaným přidaly. Zbylé kachny se sjely do početného hejna, které se přesunovalo 
z jednoho konce na druhý, ale létat se jim zjevně nechtělo. Jen nerady se zvedaly z hladiny, aby 
obletěly kolečko kolem rybníka a hned dosedaly zpět na hladin. Jakmile vyletěly trochu výš, staly se 
terčem střelců. S pomocí honců na lodi se přece jenom podařilo vždy několik kachen vyplašit, aby 
vzlétly. Více než hodinu tak trval souboj vytrvalosti honci a psi versus kachny. Kachny byly vytrvalejší. 
Když se podařilo nastřílet asi 50 kachen, byl hon ukončen a tím, že 28. září se na rybník vrátíme. 
 
Na výřadu bylo celkem 50 kachen, které byly takto rozděleny: 
 
 Členům a hostům   24 kachen 
 Honcům      6 kachen 
 Členům za krmení     3 kachny 
 Hudba       4 kachny 
 Za půjčení lodi      2 kachny 
 Kollar st.      2 kachny 
 Hostinec      5 kachen 
 Na pasování      2 kachen 
 Paní Urbánková      1 kachna 
 Pan Lavička      1 kachna 
 ------------------------------------------------------------------- 
 C e l k e m    50 kachen 
 ------------------------------------------------------------------- 
 
 Po ukončení honu se účastníci přesunuli do hostince „Na tahu“ na Rejtech, kde byla 
připravena poslední leč. k večeři byl dančí guláš (opravdu výtečný). Přivítala nás také hudba (F. 
Hoffelner se svým souborem), které celý večer vyhrávala. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 



 Po dobré večeři bylo připraveno slavnostní pasování. Hudba zahrála slavnostní fanfáru a 
předseda MS představil Luboše Píchu, který poklekl a myslivecký hospodář přednesl veršované 
pasování a třemi symbolickými údery pasoval Luboše na myslivce. Předal mu též pasovací list, který 
mu bude připomínat slavnostní chvíle. 
Čerstvě pasovaný Luboš Pícha pak začal naplňovat skleničky a postupně obešel všechny přítomné, 
aby si s nimi připil. 
 Poté zazněla znovu slavnostní fanfára a předseda MS ing. František Kollar požádal Josefa 
Píchu, aby předstoupil a jménem MS mu srdečně blahopřál k 70. narozeninám, kterých se dožil       
14. srpna. Po gratulaci mysliveckého hospodáře pak převzal dárkový koš, který mu věnovala naše 
myslivecké sdružení. Oslavenec se postaral o další občerstvení, které na talířích roznesla obsluha a 
také zaplatil pití pro všechny účastníky poslední leče. 
 Průběh těchto událostí je zachycen na seriálu snímků, který následuje. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Po týdnu v sobotu 14.září v Bukvici se sešli účastníci dalšího honu na kachny. Dostavilo se 
celkem 27 střelců, z toho 6 hostů, 6 honců a 6 loveckých psů. Jakmile byl rybník obstoupen střelci ze 
dvou stran bylo hned po zahájení honu patrné, že kachny už létají lépe než před týdnem. Podstatnou 
část rybníka tvoří dlouhý chobot nepříliš široký z obou stran lemovaný vysokými stromy, které většina 
létajících kachen nepřeletí a jsou tak snadnější terčem pro střelce.  
Tomu také odpovídá výsledek honu, na výřadu se napočítalo celkem 174 kachen, jež byly následovně 
rozděleny: 
 Hostům    18 kachen 
 Honcům   18 kachen 
 Členům za krmení    6 kachen 
 Kuchařovi (Němeček ml.)   2 kachny 
 Kollar st.     2 kachny 
 M. Maškovcové     1 kachna 
 Členům    114 kachen 
 Dary za práce a služby pro MS   7 kachen 
 Na psy      6 kachen 
 ---------------------------------------------------------- 
 C e l k e m   174 kachen 
 --------------------------------------------------------- 
 
K večeři na poslední leči připravil Němeček ml. pro každého porci pečeného selete na němž si všichni 
náramně pochutnali. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na poslední hon na kachny se v sobotu 28.září sešlo 26 střelců, z toho 8 hostů, 7 honců a 10 
loveckých psů. Začalo se rybníkem na Rejtech, kde byl první hon málo úspěšný a končilo se u rybníka 
v Bukvici. 
Nastřílelo se celkem 102 kachen, které byly rozděleny takto: 
 Členům MS   52 kachen 
 Hostům    16 kachen 
 Honcům   14 kachen 
 Za půjčení lodi   2 kachny 
 Na psy    10 kachen 
 Za práce a služby pro MS 8 kachen 
 
Výřad 102 kachen po tomto honu dovršil počet ulovených kachen v tomto roce 326 kusů. Zbytek 
podle rozhodnutí mysliveckého hospodáře se ponechá na lovy kachen na tahu, které jsou povoleny 
v našem MS pouze v sobotu večer. Do celkového počtu vysazených kachen je to tedy 176 na tyto 
sobotní lovy. 
 
Přehled o ulovené a rozdělené zvěřině po honech na kachny v roce 2002. 
 
Zakoupeno a vysazeno na rybníky   500 kachen 
Na společných honech střeleno    326 kachen 
 
Rozdělení střelených kachen: 
Členům MS      184 kachen 
Hostům         40 kachen 
Honcům        38 kachen 
Na psy         16 kachen 
Hudba           4 kachny 
Členům MS za krmení         9 kachen 
Hostinec          5 kachen 
Na pasování          2 kachny 
Za půjčení lodi          4 kachny 
Za práce a služby pro MS      17 kachen 
Kollar st.          4 kachny 
M. Haškovcová          1 kachna 
p. Urbánková          1 kachna 
p. Lavička          1 kachna 
----------------------------------------------------------------------------------------- 
C e l k e m      326 kachen 
----------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

 

 

 

 

 



 V roce 2002 naše MS zakoupilo a před podzimními hony na drobnou zvěř vysadilo do honitby 
92 kusů bažantů. 
 Na prvním podzimní hon na bažanty se v sobotu odpoledne 16. listopadu sešlo 25 střelců, 
z toho 4 hosté, 6 honců a 8 loveckých psů. Podle pokynů mysliveckého hospodáře obsadili střelci kruh 
kolem vodárny v Bukvici a po zahájení honu začali honci postupovat uvnitř kruhu. Postup uvnitř leče 
ztěžuje husté a vysoké rákosí. 
Přesto se nastřílelo 28 bažantů, které byly rozděleny takto: 
 Členům   14 kusů 
 Hostům     3 kusy 
 Honcům    6 kusů 
 Kuchařkám    3 kusy 
 Kollar st.    1 kus 
 p. Jeřáb     1 kus 
 ------------------------------------------ 
 Celkem   28 kusů 
 ------------------------------------------ 
 
 Po výřadu se účastníci honu sešli v klubovně MS na střelnici, kde na ně čekala večeře, kterou 
připravily kuchařky Marie Weisfeitová, Růžena Huislová a Marie Haškovcová. Připravily výtečnou 
svíčkovou s knedlíky a hovězí polévku s domácí nudlemi. O hudbu se postaral František Hoffelner. 
 Toto shromáždění se stalo příležitostí připomenout „kulatá životní výroční“ hned tři našich 
členů. Počínaje nejstarším to byli Jiří Šonka 65 let, Stanislav Němeček 55 let a Vlasta Šalková 45 let. 
Vše je doloženo seriálem snímků, který následuje. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Na poslední hon v roce 2002 vyšlo sobotní odpoledne 14. prosince. Sraz byl v Bukvici a sešlo 
se 27 střelců z toho 4 hosté, 4 honci a 8 loveckých psů. Napadlo trochu sněhu a také mrzlo. Když 
začali honci pročesávat leč, bažanti začali lítat, ale střelci se nijak nevyznamenali, mnoho z těch, co 
honci vyhnali, prostě uletělo. Snaha honců i psů tedy nebyla mnoho platná. Tak se stalo, že bylo na 
výřadu pouze 30 bažantů. Myslivecký hospodář je rozdělil takto: 
 Členům MS   15 kusů 
 Hostům      6 kusů 
 Honcům     5 kusů 
 Kuchařkám     3 kusy 
 OMS na ples     1 kus 
 ----------------------------------------------------- 
 C e l k e m   30 kusů 
 ----------------------------------------------------- 
 
 Po ukončení honu se všichni střelci rozloučili s loveckou sezonou na povel mysliveckého 
hospodáře salvou. Pak se všichni přesunuli do klubovny na střelnici, kde byla přichystána poslední leč. 
kuchařky připravily výtečný srnčí guláš. O hudbu se opět postaral František Hoffelner. Na tomto 
posledním setkání v roce jsme chtěli připomenout životní jubileum ing. Kováře, který se dožil 55 let. 
Protože se na hon nedostavil, rozhodl předseda MS, že dárkový koš mu bude doručen do bytu 
v Českých Budějovicích. 
 I tentokrát se dodržela tradice a byl vyhlášen „král honu“ – stal se jím Josef Heisenberger 
starší. Začátek, ukončení honu i poslední leč jsou zachyceny na seriálu snímků, který následuje. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Přehled rozdělení zvěřiny, ulovené při honech na bažanty v roce 2002 
 
 Zakoupeno a vysazeno celkem  92 kusů 
 Střeleno celkem   58 kusů 
 Členům MS    29 kusů 
 Hostům       9 kusů 
 Honcům    11 kusů 
 Kuchařkám      6 kusů 
 Dary       1 kus 
 Za práce a služby pro MS    1 kus 
 OMS na myslivecký ples    1 kus 
 ---------------------------------------------------------------- 
 C e l k e m    58 kusů 
 ---------------------------------------------------------------- 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 


